
 

 

 
 

 

Indkaldelse og Referat af skolebestyrelsesmøde den 7.12 2016 

 

Mødedato: onsdag d. 7. december 2016 

Mødetid: 17.00 – 19.30 Skolen sørger for lidt at spise 

 

Mødested: Øster Farimagsgades Skole - lærerværelset 

Deltagere Afbud/fraværende: Ernst, Anne-Therese, Louise 

Referent: Kirsten 

 

Dagsordenspunkt Indhold b O D Besl 

Fællessang 

/5.min 

Et barn er født i Betlehem     

1.  

Godkendelse af      

dagsorden./5 min 

Dagsorden blev godkendt x   x 

2.  

Godkendelse  

af referat/5 min 

Referatet blev godkendt x   x 

3.   

Elevrådet/ 

10 min     

     

Eleverne er meget optaget af gården og fordelingen af 

boldburene. 

Hvis den klasse som har retten til boldburet er fraværende så 

først til mølle. 

Opfordring til elevrepræsentanterne om, at punktet skal 

tages op igen og drøftes i klasserne 

 x   

4.   

Fremlæggelse af 

Budget  

10 min 

Hans Henrik orienterede om, at den økonomiske ramme 

blev udmeldt den 6.12. På næste bestyrelsesmøde i januar 

fremlægges budgettet til drøftelse. Det ser ud til, at vi har 

samme økonomiske ramme i kommende skoleår som i år. 

 x  
 



 

 

5.  

Drøftelse og 

udarbejdelse af 

principper for BYOD 

(Bring your own 

device) 

Bilag:  

Forældrebrev/ 

30 min  

Helene orienterede om IT-situationen på ØF. Forslag fra 

bestyrelsen om, at det er skolebestyrelsen, der skal sendes 

forventningsskriv ud til forældrene fra 6. til 9. klasse om at 

medbringe egen computer. 

Det skal fremgå af skrivelsen, hvilken type computer, der 

skal anvendes i, skolesammenhæng. 

Det skal understreges, at der skal tages hensyn til 

socialudfordring, så ingen elever placeres i en udsat 

position. 

Informationen til forældrene skal være kort og informativ. 

Temaet bringes i spil på forventningsmødet for kommende 

skolestartere. Ligeledes tages temaet op på kommende 

kontaktforældremødet.  

Udvalg: Helene, Mogens og Tina 

x  x 
 

6. 

Orientering vedr.  

processen PLC/RC 

læringsplatform 

orientering 

HO/5 min  

Helene orienterede om status quo i forhold til processen.  x   

7.  

Kort information om 

Fritidsinstitutionen v/ 

Øster Farimagsgades 

Skole/Kasper B 

/10min 

Kasper orienterede om, at der er truffet beslutning om, at 1. 

maj er datoen for nye børn i fritidsinstitutionen. 

Der starter en ny pædagog i institutionen den 1. januar. 

Ønske fra forældrene om flere aktiviteter, som Kasper vil 

kigge på. 

Drøftelse af anvendelse af mobiltelefoner i 

fritidsinstitutionen, skal tages op i bestyrelsen. 

Samarbejde med skolen vedr. Den digitale daginstitution. 

Ros til Kasper om, at det er lykkedes fint i forhold til 

fusionen.  

Børnene trives i de små rum i det store. 

   x     
 

 

 

8.  

Forældrebank/ 

Facebook, hvor er vi i 

processen?/HO 

Bilag udkast til 

kommunikations-

strategi 

15 min 

Helene orienterede om forældrebank i tilknytning til 

Facebook. Positiv feedback i forhold til Facebook og 

forældrebank.  

Kommunikationsstrategi udkast arbejdes der videre med, det 

udsendes til lærere og forældre når skrivet er færdigt. 

Når vi er færdige med overskriften på Facebook, så skal 

forældrene orienteres på Intra gennem et link. 

Mogens, Steen og Helene arbejder videre med færdiggørelse 

af forældrebanken. Opfordring til lærerne om at lægge 

positive historier op i forhold til anvendelse. 

x x 

 

  



 

 

Drøftelse af om der skal være en sti på den åbne facebook 

side til den lukkede, hvor forældrebanken ligger. 

9. 

Kontaktforældremøde 

Status og valg af 

temaer for kommende 

møde./ 

15.min 

 

Forslag om at den 30.1 2017 bliver datoen for 

kontaktforældremødet. 

Forslag til temaer:  

Rettigheder og pligter som kontaktforældre skal drøftes. 

Kommunikation og samarbejde, hvordan kan denne styrkes. 

BYOD tages op som punkt. 

Opfordring til alle bestyrelsesmedlemmer deltager på 

mødet.. 

Guiden til kontaktforældreopgaverne sendes ud som bilag til 

indkaldelsen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  

10. 

Faglig ledelse i relation 

til lederprofil-

undersøgelsen/ 

Bilag: 

• slides vedr. 

status på faglig 

ledelse koblet til 

ledelsesprofil/ 

KH 

10 min 

 KH orienterede om fagligledelse koblet op på lederprofilen. x x x  

11.  

Meddelelser 

AB orienterede om indskrivning 17/18. På nuværende 

tidspunkt er indskrivningstallet højt i forhold til den 3. 

sporet struktur. 

Skolebestyrelsens medlemmer blev opfordret til at få lagt 

billeder på skoleporten. 

AF orienterede om juleafslutningen i kirken den21. 

december. Alle elever skal møde denne dag fra klokken 8.00 

til klokken 14.00. 

HO orienterede om skolens opgave vedr. inkluderende 

læringsmiljøer. 

AB orienterede om ønsket ændret kultur i den nye bygning. 

Ønske om at forældrene følger eleverne til skolens dør, hvor 

de siger farvel til ungerne.  

 x   

12. 

Evt.  

Ingen punkter 

25.1-2017 

    



 

 

Punkter til kommende 

møder: 

Januar fremlægges procesplan for det nye PLC 

Januar fremlægges budget og regnskab til drøftelse. 

Januar tages undervisningens organisering op til drøftelse 

Januar vedtages ferieplan 2017-18 

Trivsels og mobbepolitik skal tages op i løbet af året 

Mobilpolitik skal drøftes når der kommer et udspil fra 

skolen 

Lejrskoleprincipper drøftes når der kommer et udspil fra 

skolen. 

Anvendelse af arealet bag boldburet skal drøftes på et 

skolebestyrelsesmøde når byggeriet i forbindelse med 

trappen er tilendebragt 

    

 
     

 


